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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen indokkal kaphatott engedélyt a 
Kiskunlacháza-Délegyháza közötti területen bányászati tevékenység?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségűvé nyilvánított „Kiskunlacháza XXVI - homok,
kavics”  védnevű  bányaterületen  a  Pest  Megyei  Kormányhivatal  kiadta  az  engedélyt  a
kavicskitermelés megkezdésére. Ennek következtében 7 új tó keletkezik 200 hektár vízfelülettel,
miközben Délegyháza földjeinek 70 százaléka már így is bányatelek.

 

A bányanyitással  kapcsolatban  korábban  több  környezetvédelmi  aggály  is  felmerült,  különös
tekintettel  arra,  hogy  ha  a  terület  tájbeli  átrendeződése  bekövetkezik,  jelentős,  20  cm-es
talajvízsüllyedés várható hosszútávon, valamint a megnövekedett tehergépkocsi forgalom növelné a
lég-  és  zajszennyezést  a  környéken  található  lakóövezetben.  Ezenfelül  a  rekultiváció  során  a
spontán növényesedés magában rejti az özönfajok előre törését.

 

A fenti aggályok ellenére milyen indokkal kaphatott engedélyt a Kiskunlacháza-Délegyháza közötti
területen bányászati tevékenység?


